
Čo mi dala škola... 

 

     Ako bývalý absolvent SPŠ stavebnej som sa častokrát zamýšľal nad otázkou, na čo mi 

vlastne bola škola. Z pohľadu študenta mi škola priniesla veľké množstvo zážitkov 

a priateľstiev, ktoré trvajú dodnes. Myslím, že význam školy bol v čase študentských rokov 

potlačený do úzadia. Významnejšie kontúry začal naberať už počas návštevy vysokej školy 

a najmä počas skutočnej praxe, keď som bol vďačný za vedomosti odovzdané práve 

pedagógmi na stavebnej priemyslovke.  

      Mnohé učebnice zo strednej školy ma sprevádzajú dodnes. A nielen mňa, ale aj môjho 

syna, ktorý sa rozhodol pokračovať v rode architektov v našej rodine. V súčasnosti navštevuje 

druhý ročník SPŠ stavebnej v Trnave a ja som začal vnímať školu ako zodpovedný rodič. 

Svojím spôsobom som sa vrátil do študentských čias. Opäť komunikujem s pedagógmi, ale 

tentokrát z pohľadu rodiča. Zistil som, že fakt, že som bývalý absolvent, mi otvára oveľa 

väčšie výhody a možnosti komunikácie so školou. Mám možnosť zhodnotiť a porovnať 

úroveň minulú a úroveň súčasnú.  Vidím, že prístup školy jednak ku žiakom, ale aj k rodičom, 

je na vysokej profesionálnej úrovni, čo mi vnútorne dáva istotu, že si môj syn vybral výborne.  

     Škola v súčasnosti oslavuje významné výročie svojej existencie. Rád by som sa touto 

cestou pridal ku gratulantom a poprial jej veľa úspechov,  trpezlivosti v nastúpenej správnej 

ceste a mnoho úspešných absolventov. 
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